



ЕВРАЗИЙСКИЙ ЭКОНОМИЧЕСКИЙ СОЮЗ

Комитет санитарно-эпидемиологического контроля
Министерства здравоохранения Республики Казахстан



СВИДЕТЕЛЬСТВО
о государственной регистрации продукции

KZ.16.01.98.004.R.000701.07.21 от 16 июля 2021 года

Продукция: Специализированный пищевой продукт диетического профилактического питания Smart GO (Смарт Гоу) со вкусом «ШОКОЛАД С АПЕЛЬСИНОМ». Изготовлена в соответствии с документами: ТУ 10.86.10-069-84964068-2020. (Далее согласно приложению)

Изготовитель (Производитель): ООО «НЛ Континент», 630099, г. Новосибирск, ул. Ядринцевская, д. 53/1, оф. 1015, Российская Федерация, адрес производства: ООО «НЛ Континент», 630119, г. Новосибирск, ул. Петухова, 79, корпус 2, Российская Федерация

Заявитель: ООО «НЛ Континент», 630099, г. Новосибирск, ул. Ядринцевская, д. 53/1, оф. 1015, Российская Федерация

Соответствует: ТР ТС 021/2011 утв. Реш. КТС от 09.12.2011 № 880, ТР ТС 022/2011 утв. Реш. КТС от 09.12.2011 № 881, ТР ТС 027/2012 утв. Реш. СЕЭК от 15.06.2012 № 34.

Свидетельство выдано на основании: протокол испытаний ИЛ ТОО "НУТРИТЕСТ" № 418Р от 30.09.2020 года, экспертное заключение Экспертного совета по регистрации биологически активных добавок к пище, детского питания, пищевых добавок и др. № 10/ЭК-036-20 от 12.10.2020 года.

Срок действия: Не ограничен

Заместитель председателя
З. Ахметова



№ 0000631



2



ЕВРАЗИЙСКИЙ ЭКОНОМИЧЕСКИЙ СОЮЗ
Комитет санитарно-эпидемиологического контроля
Министерства здравоохранения Республики Казахстан

ПРИЛОЖЕНИЕ К СВИДЕТЕЛЬСТВУ *о государственной регистрации продукции*

16 июля

2021 года

KZ.16.01.98.004.R.000701.07.21

Область применения (продолжение, начало на бланке свидетельства):

Рекомендуется в качестве специализированного пищевого продукта диетического профилактического питания, дополнительного источника белка, витаминов и минеральных веществ для оптимизации рациона питания, в том числе лицам, контролирующим массу тела. Условия хранения: в оригинальной закрытой упаковке в сухом, прохладном, защищенном от солнечных лучей месте. Рекомендации по применению: для оптимизации рациона питания и контроля массы тела рекомендуется принимать 1-2 порции в день. Для снижения калорийности питания допускается заменять порцией Smart GO (Смарт Гоу) со вкусом «ШОКОЛАД С АПЕЛЬСИНОМ» прием пищи. Способ приготовления: 1 порцию сухого продукта (50 г) развести в 200 мл питьевой воды комнатной температуры, интенсивно взбивая в закрытой емкости (шейкере). Употреблять сразу после приготовления. Противопоказания: индивидуальная непереносимость компонентов. Форма выпуска: саше по 50 г; банка от 500 г до 2000 г с мерной ложкой. Срок годности: 18 месяцев. Выдан взамен KZ.16.01.98.004.R.000562.06.21 от 16.06.2021 г.

Заместитель председателя
З. Ахметова



Страница из

№ 0000631

3

EURASIAN ECONOMIC UNION
Committee for Sanitary and Epidemiology Control of the Ministry of Healthcare of the Republic of
Kazakhstan

/Logo: Eurasian
Conformity/

**State Registration
CERTIFICATE**

KZ.16.01.98.004.R.000701.07.21 of July 16, 2021

Products: Special food product for dietary and prophylactic nutrition Smart GO (Смарт Гой) with the CHOCOLATE AND ORANGE flavour. Manufactured in conformance with the documents: TU (Technical requirements) 10.86.10-069-84964068-2020. (Hereinafter according to the appendix)

Manufacturer (producer): NL Kontinent Co Ltd (ООО "НЛ Континент"), office 1015, 53/1 Yadrintsevskaya str., Novosibirsk city, Russian Federation, 630099 (630099, г. Новосибирск, ул. Ядринцевская, д. 53/1, офис 1015) (production site address: 79 Petukhova str., Bldg 2, Novosibirsk city, 630119 (630119, г. Новосибирск, улица Петухова, 79, корпус 2, Российская Федерация))

Applicant: NL Kontinent Co Ltd (ООО «НЛ Континент»), office 1015, 53/1 Yadrintsevskaya str., Novosibirsk city, Russian Federation, 630099 (630099, г. Новосибирск, ул. Ядринцевская, д. 53/1, офис 1015, Российская Федерация).

Conforms to: TR CU (Technical Regulation of Customs Union) 021/2011 appr. by Res. Of KTC No. 880 of December 09, 2011, TR CU 022/2011 appr. by Res. of KTC No. 881 of December 09, 2011, TR CU 027/2012 appr. by Res. of CEEC No. 34 of June 15, 2012.

Certificate was issued on the basis of: Test protocol of Testing Laboratory of TOO NUTRITEST (TOO "НУТРИТЕСТ") No. 418P of September 30, 2020, Expert Opinion of Expert Council for Registering Dietary Supplements, Infant Food, and Health Supplements, etc. No. 10/ЭК-036-20 of October 12, 2020.

Validity period: not limited

Deputy Chairman
Z. Akhmetova

/QR Code/

Seal

/Seal: Coat of arms of the Republic of Kazakhstan
* BIN 201040018879 * REPUBLIC STATE
INSTITUTION "COMMITTEE FOR SANITARY
AND EPIDEMIOLOGY CONTROL OF THE
MINISTRY OF HEALTHCARE OF THE
REPUBLIC OF KAZAKHSTAN"/

No. **0000631**

4

EURASIAN ECONOMIC UNION
Committee for Sanitary and Epidemiology Control of the Ministry of Healthcare of the Republic of
Kazakhstan

APPENDIX TO State Registration CERTIFICATE

July 16, 2021

KZ.16.01.98.004.R.000701.07.21

Scope of application (continued; beginning is provided in the certificate form):

Recommended as a special food product for dietary and prophylactic nutrition, additional source of protein, vitamins, and minerals to optimize the diet, including for the individuals controlling body weight. Storage conditions: store in an original closed package in a dry, cool place protected from sunlight. Recommendations for use: take 1 or 2 servings per day to optimize the diet and control body weight. A single meal may be replaced with a serving of Smart GO (Смарт Гой) with the CHOCOLATE AND ORANGE flavour to reduce the caloric value of a diet. How to use: dilute 1 serving of dry product (50 g) in 200 mL of drinking water of room temperature by vigorously shaking in a closed container (shaker). Take immediately after preparation. Contraindications: individual hypersensitivity to ingredients. How supplied: 50 g sachets; 500-2,000 g jar with a scoop. Shelf life: 18 months Replaces KZ.16.01.98.004.R.000562.06.21 of June 16, 2021

Deputy Chairman
Z. Akhmetova

/QR Code/

Seal

/Seal: Coat of arms of the Republic of Kazakhstan
* BIN 201040018879 * REPUBLIC STATE
INSTITUTION "COMMITTEE FOR SANITARY
AND EPIDEMIOLOGY CONTROL OF THE
MINISTRY OF HEALTHCARE OF THE
REPUBLIC OF KAZAKHSTAN"/

Page of

No. **0000631**

The document is translated from Russian and Kazakh into English.

I, Egorova Alevtina Alexandrovna, certify that I am fluent (conversant) in the English and Russian languages, and that the above document is, to the best of my knowledge, a true, faithful and accurate translation of the instrument attached hereto.

Signature

translator: **Egorova Alevtina Alexandrovna**

Date: August 31, 2021

International Translation and Advertising

Agency «Globica», LLC

office 7, building 49/1, Oktyabrskaya st.,

Novosibirsk, Russia, 630099,

tel. : +7 913-905-78-55

TOTAL NUMBERED, BOUND AND SEALED ON

SHEETS

SIGNATURE

